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Z A P I S N I K   

XI. sjednice Komisije za petanku HBS-a, održane u prostoriju Udruge  

umirovljenika u Šibeniku – PK Krešimir grada,   

dana 16. studenoga 2023.g.  

Sjednica na koju su pozvani putem e-maila i WhatsApp grupe  članovi Komisije i predsjednici/predstavnici 

klubova, započela je u 17,30 sati.  

Prisutni članovi Komisije: Grozdana Juričev Šprljan - predsjednica, Marica Dlaka-Vlajković – PK 

Krešimir grad, umjesto Nedjeljka Penić, novi član Albert Čobanović PK Krčić.   

Izostali članovi Komisije: Korana Stipaničev, član Komisije iz PK Tribunj, Vesna Bošnjak član Komisije 

iz PK Šibenik. 

Ostali prisutni: Krešimir Ivančević - izbornik, PK Dalmatino, Milan Gnjidić predsjednik i Dragan Vlah 

iz PK Dalmatina, Zlata Požgain, predsjednica i Rina Ladan iz PK Krčić, Lidija Bulat predsjednica PK 

Vodice, Ana Šuša tajnica PK Tribunj, te  Ivan Lambaša predsjednik PK Šibenik.  

Sjednicu je otvorila Grozdana Juričev Šprljan, s radošću pozdravila prisutne radi velikog odaziva, nakon 

čega je utvrdila prisutnost, te naglasila da odsutni članovi Komisije, naprijed navedeni, kao ni ovdje prisutni  

nisu podnijeli prigovor, a ni prijedlog dopune vezano za dnevni red koji im je svima dostavljen 20. listopada 

2023.g. da bi se svi pozvani mogli pripremiti kako bi mogli danas aktivno sudjelovati i konkretno izlagati 

po navedenim temama. 

Predsjednica je Maricu Dlaka-Vlajković zadužila za zapisničara te sukladno upućenom pozivu, i uz dopunu 

dnevnog reda od  strane predsjednice, a radi ostavke Vesne Bošnjak člana Komisije iz PK Šibenik,   

predložila slijedeći    

Dnevni red:  

1.Prihvaćanje Zapisnika s 10. sjednice Komisije održane 18.08.2023.g. 
2. Utvrđivanje novog člana Komisije iz PK Dalmatina i člana iz PK Šibenik, povodom ostavke 

dosadašnjeg člana Vesne Bošnjak 
3. Utvrđivanje novog člana u Sportskoj komisiji 

4. Izmjena i dopuna Propozicija državnih natjecanja-općenito/Ur.br. 49/23 od veljače 2023., 

(čl.3.) za veterane 

5. Nacrt Prijedloga kalendara natjecanja /događaja za 2024.g. 

a) Utvrđivanje datuma prijateljskog susreta reprezentacija HRVATSKA-SLOVENIJA 

6. Plan aktivnosti za petanka reprezentaciju (izvjestitelj: K. Ivančević) 
7. Aktiviranje novih sudaca-sudački priručnik 

8. Prijedlog izmjena Pravilnika za boćarsku granu petanke, vezano za izbor najboljeg igrača/icu 

9. R a z n o 
koji je jednoglasno usvojen.  

Prijedlozi/zaključci po dnevnom redu  

Ad.l. Potvrđivanje zapisnika sa X. sjednice Komisije u ovom sazivu, održane 18.08.2023.   

Na zapisnik s X. sjednice Komisije za petanku održane 18.08.2023.g.,  

te je isti jednoglasno potvrđen.  
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Ad.2. Utvrđivanje novog člana Komisije iz PK Dalmatina i člana iz PK Šibenik, povodom ostavke 

dosadašnjeg člana Vesne Bošnjak 

Slijedom točke 2. predsjednica je konstatirala, što je svima poznato, da je Goran Grguričin, dosadašnji 

član Komisije iz PK Dalmatina podnio pismenu ostavku na člana Komisije i člana Sportske Komisije 

dana 12. rujna 2023.g., s obrazloženjem u e-mailu, da će odluku o novom članu donijeti Upravni odbor 

PK Dalmatina naknadno, međutim da on i dalje osobno stoji na raspolaganju ali neformalno bez obveze. 

Komisija je u dobroj vjeri i očekivala vrlo brzo imenovanje novog člana Komisije od strane PK 

Dalmatina, budući smo u dijelu godine kada se mora planirati 2024.g., međutim prošlo je dva mjeseca, 

pa bi se mogla ponoviti prošlogodišnja situacija također inicirana od strane PK Dalmatina. 

 

Nadalje je konstastirala, da je pristigla pismena isprika radi nedolaska Vesne Bošnjak člana Komisije iz 

PK Šibenik, koja je opravdala svoj nedolazak zbog već unaprijed zakazanog putovanja iz kojeg razloga 

da je onda pismeno ujedno priložila i svoju ostavku na mjesto člana Komisije s obrazloženjem da ne 

može zastupati svoj klub budući da nikakvih aktivnosti po pitanja petanke u njenom klubu nema, zbog 

čega ona ne može zastupati stav kluba, međutim zahvalila se i izrazila zadovoljstvo suradnje s Komisijom 

te se stavila osobno u svoje ima na raspolaganje za ostale aktivnosti  izvan Komisije, jer to isto ne može 

raditi kao predstavnik svog Kluba. 

 

Nakon uvodnog izlaganja predsjednica je pozvala g. Milana Gnjidića da dostavi kandidata iz svog kluba 

kao člana Komisije. 

 

Predsjednik PK Dalmatina, g. Milan Gnjidić je prvenstveno prigovorio da nije zadovoljan radom 

Komisije i da Komisija zapravo, po njemu i ne postoji jer da na ovom sastanku ima samo dva člana, pa 

da kao takva ne može raditi, a  ni funkcionirati. 

U nastavku je dodao da je smatrao kako je predsjednica dala ostavku iz kojeg razloga onda da nije ni 

smatrao hitnim predložiti svog kandidata, kojeg da će predložiti skorašnja Skupština PK Dalmatina. 

 

Na navode g. Milana Gnjidića, predsjednica je navela kako je, obzirom na stalna neosnovana 

prigovaranja PK Dalmatina  lako se naći isprovociran i poželjeti dati ostavku, međutim jasno je kazala 

da ostavku nije dala. Ni usmeno ni pismeno, a niti se o tako nečemu glasalo, te da će o svojoj namjeri 

hoće li i/ili kada eventaulno dati ostavku na vrijeme svi biti upoznati, jer neće dozvoliti da Komisija bude 

bez predsjednika kao što je to već bio slučaj, zbog čega petanka nije startala na vrijeme sa svojim 

planovima, a da je večeras važnije početi raditi na kalendaru za 2024. godinu te posebno važno  je odrediti 

dva datuma radi prijateljskog susreta reprezentacije sa Slovenijom. 

Stoga moli sve prisutne da bez obzira o broju članova Komisije, budući je potrebno da u izradi kalendara 

sudjeluju svi klubovi zajedno, ne dopuste da izneseni prigovori i neodgovorno ponašanje pojedinaca 

spriječe raspravu i izradu kalendara za 2024.g. 

 

Predsjednica je iskazala da nema prepreka da se ova sjednica održi tim više što su pristupili članovi iz 

PK Krčić Knin, ali bez donošenja Odluka, barem za prioritetne točke naprijed navedene, dok ostale točke 

dnevnog reda se mogu odložiti za narednu sjednicu Komisije. 

 

Svi prisutni su se složili da je izrada kalendara za 2024.g. i datumi susreta sa slovenskom reprezentacijom 

prioritet te nakon što je, predsjednica podijelila material s prijedlogom Nacrta kalendara, pristupilo se 

raspravi pod točkom ad.5. 
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Ad.5. Nacrt Prijedloga kalendara natjecanja /događaja za 2024.g. 

a) Utvrđivanje datuma prijateljskog susreta reprezentacija HRVATSKA-SLOVENIJA 

Predsjednica je dala riječ izborniku  Krešmiru Ivančeviću koji je u vrlo kratkom izlaganju predložio da 

se prijateljski susret reprezentacija sa Slovenijom održi dana 16-17. ožujka ili 13-14. travnja 2024.g., s 

čime su se suglasili svi prisutni te se povjerava predsjednici da naznačeni termin predloži slovenskim 

kolegama. 

Predsjednik PK Dalmatina, g. Milan Gnjidić je kazao da ukoliko slovenskim kolegama ne bi odgovarao 

ni jedan termin te se ne uspijemo ni ovu godinu dogovoriti, da se može razmatrati i o drugim susretima 

reprezentacija, npr., Austrije i slično, o čemu su se svi usuglasili. 

 

Predsjednica je po pitanju slaganja kalendara za 2024.g. godinu predložila da se liga i državna prvenstva 

održavaju tijekom cijele godine kao što rade i slovenske kolege, kako bi se sva natjecanja mogla održati 

na vrijeme i bez vremenskog pritisaka, vodeći računa o ljetnom vremenu te praznicima i blagdanima, sa 

čime su se suglasili svi prisutni. 

Predsjednica se obvezuje dostaviti svim klubovima tablicu predočenu im na sastanku kako bi mogli 

predlagati izradu Nacrta kalendara natjecanja za 2024.g. 

 

Po završetku točke ad.5., pojedinci su se dotakli i drugih predloženih točaka dnevnog reda, Ivan Lambaša 

po pitanja troškova suđenja KUP-a, koje je njegov klub imao kao domaćin u sva tri susreta, zatim Lidija 

Bulat je postavila pitanja Pravilnika o izboru najboljeg igrača/ice, posebno je sve prisutne interesirao 

problem sa nedostatkom sudaca, a što ukazuje na potrebu riješavanja uočenih problema na dobrobit 

razvoja petanke, a što se sve moralo odložiti do druge prilike. 

Završavajući sjednicu predsjednica je naglasila da je potrebno više sudjelovati na sastancima i općenito 

se pripremati kako bi se po predloženom dnevnom redu, moglo istinski i konstruktivno raspravljati i 

donijeti riješenja u cilju razvoja petanke, jer da ovo večeras svakako nije dobar primjer za suradnju. 

 

Sjednica je završena u 19,00 sati.  

 

      Zapisničar                 Komisija za petanku HBS-a  

 Predsjednica 

Marica Dlaka-Vlajković  Grozdana Juričev Šprljan  


